
Van: Broeke, Erik  
Verzonden: donderdag 29 juni 2017 9:10 
Aan: 'mario1950@hetnet.nl' 
CC: Reparon, Henriette; Griffie, Gemeente Stichtse Vecht 
Onderwerp: technische vragen meldingen IBOR 
 
Beste Mario en mevrouw Swerts, 
 
Maarssen, 29 juni 2017 
 
Aan de fractie van de PvdA 
Ter attentie van Mario van Dijk en Els Swerts 
 
Voor het overzicht bij deze beantwoording herhaal ik hieronder ook uw vragen. 
 
1 Hoe verklaart u de forse toename van het aantal meldingen van bewoners rond het openbaar 

groen?; 
 Er zijn via het fixi-systeem tot vandaag 365 meldingen gedaan m.b.t. tot openbaar groen. 

Grofweg 2 per dag en dat wijkt niet af van wat er gebruikelijk is. Tot die meldingen horen naast 
terechte klachten ook de vragen of verzoeken en onterechte klachten over onderhoud.  

 
2 Heeft dit een relatie met het nieuwe IBOR? 
 Wij zien geen forse toename, kijkend naar de cijfers van dit jaar tot nu toe. Wel is er een stijging 

die we jaarlijks zien in de warme periode in het voorjaar of begin van de zomer. Dat heeft te 
maken met de sterke groei van planten in deze periode. Onkruid groeit soms sneller dan de 
aannemer het kan verwijderen, waardoor het beeld soms tijdelijk verschuift naar de onderkant 
van wat is toegestaan, of gelukkig niet te vaak, tot iets er onder. De tweede reden is dat de 
begroeiing van bermen, of kruidenrijk gras hoog staat zo vlak voor de eerste maaibeurt vanaf half 
juni. De derde reden ligt bij de inwoners die minder dan de maanden ervoor de buitenruimte 
opzoeken en daar dingen signaleren, waarover ze iets willen vragen of melden. 

 
 Nieuw aan IBOR is dat de aannemer zich ook bezig houdt met participatie en duurzaamheid. Het 

nieuwe IBOR moet zo juist leiden tot meer tevredenheid over het onderhoud van de openbare 
ruimte. Daar is het pva op gericht. Hier willen we op monitoren, sturen en evalueren. Zie ook 
antwoord bij vraag 4).  

 
 
3 Op welke wijze kunnen bewoners op basis van het plan van aanpak van de nieuwe 

groenaannemer betrokken worden bij het onderhoud van het openbaar groen, zoals zelfbeheer 
en maatwerk? 

 Adoptie of zelfbeheer zijn opties die o.m. via de website kunnen worden ingebracht. Recent 
opgestart is http://kleurrijkbuiten.nl/stichtse-vecht. Er komt een link naar onze eigen website. 
Daarnaast schuift de aannemer aan bij de wijktafels  en sommige wijkcommissie- overleggen om 
aandachtpunten op te vangen, het onderhoud(sniveau) toe te lichten, maar ook om de 
mogelijkheden aan te geven voor inwoners.  De omgevingscoördinator van de aannemer houdt 
hierbij contact met de gebiedsregisseurs. 

 
 
4 Wat gaat u eraan doen om het aantal meldingen fors te laten verminderen? 
 Onder 1 werd al iets gemeld over de verschillende berichten die ons bereiken gevat worden 

onder de term “meldingen”. Lang niet alle meldingen zijn klachten van ontevreden inwoners. Lang 
niet alle meldingen willen we graag in aantal terug brengen. Vaak zijn meldingen ook reacties op 
onze berichten, positief of negatief, of klachten/verzoeken over de inrichting van het groen. 
Tenslotte zijn er ook gewaardeerde meldingen van risicosituaties, voorbeeld een afgebroken tak 
die uitzicht belemmert, waardoor we dat kunnen oplossen. U bedoelt met uw vraag ongetwijfeld 
de klachten over het onderhoud. Wij hebben op dit moment nog te weinig zicht op dat aantal. 
Bovendien is het aan de klacht vaak niet te zien of men ontevreden is over  
• de inrichting,  
• over het (door de raad) vastgestelde onderhoudsniveau, of  
• over de prestatie van de aannemer om dat vastgestelde niveau te handhaven. 

http://kleurrijkbuiten.nl/stichtse-vecht


We gaan in de loop van dit jaar capaciteit inzetten om meer zicht te krijgen op de soorten 
meldingen die worden ontvangen. Om (klacht)meldingen terug te dringen hebben we afspraken 
gemaakt met Post.nl. De postbezorgers winnen data in van ongeregeldheden die zij op straat 
tegenkomen en met een kleine inspanning kunnen verzamelen. Dit zijn bijvoorbeeld meldingen 
over omgewaaide bomen en vandalisme. De postbezorgers krijgen hiervoor een training om deze 
kennis en vaardigheden te verzamelen en zijn ogen en oren in de wijk die ongewenste situaties 
constateren en melden. Voordeel is dat zij ongeregeldheden in de openbare ruimte kunnen 
signaleren en we het kunnen oplossen, voordat bewoners er last van hebben. 

 
5) Bent u bereid om de bewoners regelmatig over het groenbeleid in ruime zin te informeren? 

(zie gemeente Woerden). 
Wij informeren de bewoners, vaak schriftelijk, bij in het oog springende ingrepen, zoals 
bomenkap. Tevens is de bomenkaplijst op de website opgenomen. Recent zijn er persberichten 
geweest en is op de website aandacht geweest voor het groenstructuurplan. Voor communicatie 
over het reguliere onderhoud gaat de ibor-aannemer Verheij communiceren over 
werkzaamheden met enige impact via diverse kanalen zoals nieuwsbrief, kleurrijkbuiten.nl en 
social media. Ook komt er een filmpje met uitleg over de verschillende beeldkwaliteiten. 

 
Met vriendelijke groet, 
Erik Broeke 
 
Team Buiten 
 
 
 
 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: mario1950@hetnet.nl [mailto:mario1950@hetnet.nl]  
Verzonden: vrijdag 9 juni 2017 22:58 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht 
Onderwerp: Onderhoud openbaar groen 
 
 
>----Origineel Bericht---- 
>Van : mario1950@hetnet.nl 
>Datum : 09/06/2017 22:56 
>Aan : Griffie@stichtevecht.nl 
>Cc : pimbout@ziggo.nl, e.swerts@kpnmail.nl, PvdA@robertkoops.nl,  
>pleun.pvda@gmail.com, dvdw01@gmail.com, maarten.van.dijk@hetnet.nl  
>Onderwerp : Onderhoud openbaar groen 
 
 
Technische vragen 
 
Het valt de fraktie van de PvdA de laatste weken op dat er veel meldingen/klachten via fixi bij de 
gemeente binnenkomen met betrekking tot het onderhoud van het openbaar groen. 
 
Het betreft vooral onkruid, schoffelen, snoeien en maaien. 
 
In het bijzonder wordt door bewoners aandacht gevraagd voor het snoeien van groen in het kader van 
de verkeersveiligheid. 
 
Veel bewoners vinden dat het openbare groen niet op het gewenste c.q. afgesproken niveau 
onderhouden wordt. 
 
Volgens onze waarneming is er sprake van een forse toename van het aantal meldingen ten opzichte 
van de afgelopen jaren. 
 
Vragen: 
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1 Hoe verklaart u de forse toename van het aantal meldingen van bewoners rond het openbaar 

groen?; 
2 Heeft dit een relatie met het nieuwe IBOR? 
3 Op welke wijze kunnen bewoners op basis van het plan van aanpak van de nieuwe 

groenaannemer betrokken worden bij het onderhoud van het openbaar groen, zoals 
zelfbeheer en maatwerk? 

4 Wat gaat u eraan doen om het aantal meldingen fors te laten verminderen? 
5 Bent u bereid om de bewoners regelmatig over het groenbeleid in ruime zin te informeren? 

(zie gemeente Woerden). 
 
Fraktie PvdA 
Mario van Dijk/Els Swerts 
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